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      Türkiye'nin 

   

-

              

bulunuyor."

(AA)

Türkiye’de 
sosyal medya

Türkiye’nin yüzde 86,5’i internet kullanıcısı,
yüzde 93’8’i de mobil bağlantı sahibi

TEKNOLOJİ

BURDUR’UN İHRACATI 
AZALDI MI?
Burdur Ticaret ve Sanayi Odası (BUTSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Keyik, 
kamuoyu ile Burdur’un 2024 yılı Temmuz 
ayı ihracat bilgilerini paylaştı.

BUTSO başkanı Keyik “Temmuz ayında 
Burdur’un ihracat hacminin bir önceki yılın 
aynı ayına göre, %23,1’lik azalışla 17 mil- 
yon 607 bin 130 dolar” olduğunu duyurdu.

Burdur Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Yusuf Keyik, aylık olarak Türki-
ye’nin ve Burdur’un ihracat performansı 
hakkında kamuoyunu bilgilendirmeye 
devam ediyor. 

Başkan Keyik, Burdur ve Türkiye’nin 

2024 yılı temmuz ayı ihracat hacmiyle ilgili 
çeşitli değerlendirmelerde bulundu.

Türkiye İhracatçılar Meclisi’nin (TİM) 
aylık olarak güncellediği veriler ve Türkiye 
İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) istatistikleri 
hakkında açıklama yapan Yönetim Kurulu 
Başkanı Yusuf Keyik; “İlimizin 2023 yılı 
temmuz ayı ihracatı 22 milyon 884 bin 260 
dolar, bu yılın temmuz ayı ihracatı ise, 
%23,1’lik düşüşle 17 milyon 607 bin 130 
dolar oldu.

Geçen yılın aynı ayına göre 5 milyon 
277 bin 130 dolarlık daha az ihracat ger- 
çekleştirdik. Tabi geride bıraktığımız 
temmuz ayı da dahil olmak üzere değerlen-

dirdiğim bu rakamlar ihracatımızın asgari 
rakamlarıdır.

 Çünkü; özellikle en hareketli sektörü-
müz olan madencilikte şubesi ilimizde 
faaliyet gösterdiği halde başka illere kayıtlı 

firmalar bulunmaktadır. 
Dolayısıyla ilimizden yapılan gerçek 

ihracat miktarı TİM tarafından açıklanan 
rakamlardan daha fazladır” diye konuştu.

Burdur’un ve bölgemizin önde gelen girişimci iş in- 
sanlarından ‘Feyzi Hoca’, Feyzi  Oktay vefat etti!

Burdur’un tanınmış iş insanlarından HASTEL 
Kadayıf Fabrikası’nın sahibi iş insanı Feyzi Oktay, An- 
talya’da tedavi gördüğü hastanede, geçtiğimiz cuma 
günü  akşam saatlerinde hayatını kaybetti!

Oktay’ın cenazesi, dün öğle namazından sonra 
Burdur şehir merkezinde Asri Mezarlık’ta toprağa 
verildi.

HASTEL Kadayıf markası ve diğer gıda ürünleri 
üretiminin yanı sıra uzun yıllar Burdur Ticaret ve 
Sanayi Odası’nda (BUTSO) Meclis Başkanlığı ve yine 
1. Organize Sanayi Bölgesi’nde OSB yönetim kurulu 
başkanlığı görevlerini de yürüten, hayırsever, yar- 
dımsever yönleriyle de bilinen Feyzi Oktay’a Allah’tan 
rahmet, Oktay ailesine, sevenlerine, dostlarına ve Bur- 
dur iş dünyasına başsağlığı diliyoruz...

HASTEL - Feyzi Oktay
vefat etti!

Burdur Devlet Hastanesi'nde gerçekleştirilen kalp pili (kardiak pacema-
ker) işlemlerinin başarıyla tamamlandığını duyurdu. Hastanede, kalp yet- 
mezliği ve kalp hızında yavaşlama olan üç hastaya kalıcı pace işlemi 
uygulandı.

MAKÜ
Rektörü
Dalgar,

Bucak’taki
iyilik

hareketini
paylaştı

Söğüt bölgesinde
trafik kazası!

Karamanlı’daki 
AQUAPARK’a

yoğun ilgi!

Burdur Jandarması her yerde...

Burdur, 
“Batı Anadolu 
Fay Hattı’nda 

Fethiye 
Fay Zonu”

 içinde 
birinci derece 

deprem
bölgesinde 
yer alıyor...
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Dış politika ile az çok ilgilenen herkesin bildiği, gördü-
ğü ya da duyduğu gibi; 75-76 yıldır Filistin halkına kan kustu-
ran Siyonist İsrail, 10 aya yakın bir süredir de Gazze’yi yakıp 
yıkıyor, kadın kız, çoluk çocuk kanı akıtıp masum insanları 
şehid ediyor! 

Yani Filistin’in bir kenti olan Gazze’nin topraklarını aylar-
dır kan gölüne çeviren korsan, Siyonist ve katil İsrail Devleti-
ne güya İslâm Ülkelerinden, sözde Müslümanlardan herhan-
gi bir yaptırım gelmezken; Kanadalı bir Aktivist ve soykırım 
uzmanı olan Koren Davito’dan gerçekçi ve can alıcı bir açıkla-
ma gelmişti. 

  Gazze’de aylardır yapılan soykırımların bir değerlendir-
mesini yapan Koren Davito, “İsrail’in Gazze de işlediği cinâyet-
ler tam bir ders kitabı vakasıdır(!) ‘Soykırımın’ diye yasal bir 
tanımı var, birçok şartı var ve bunların birçoğu tam bir terör 
devleti olan İsrail tarafından gerçekleştiriliyor. Dolayısıyla bunun 
ders kitaplarına girecek nitelikte bir soykırım vakası olduğunu 
söyleyebilirim... Çünkü açlık ‘savaş silahı’ olarak kullanılıyor. Bu 
soykırımın sadece bir yönü. Bir tek buna bakarak bile tam bir 
terör devleti olan İsrail’in saldırılarının ders kitaplarında yer alıp 
okutulacak soykırım vakası olduğunu söyleyebiliriz…”

HENİYYE’NİN ŞEHİD EDİLMESİ MÜSLÜMANLARI
UYANDIRMAZSA, BAŞKA BİRŞEY UYANDIRMAZ!
 Açıklamasında can alıcı konulara yer veren ve işlenen cinâ- 

yetler, yapılan işkenceler, katliamlar ve soykırımlar karşısında 

vicdan sahibi herkesin ayaklanması-sokağa dökülmesi ge- 
rektiğinin altını çizen Koren Davito; “İsrail’in ürünlerine boy- 
kot edilmeli, Kuzey Afrika da özellikle de ABD Boykote ve Boy- 
kot, Tecrit ve Yaptırımlar Hareketi (BDS) yasadışı hale getirmeye 
yönelik çalışmalar yapılıyor. Ve vicdan sahibi insanların yaptık-
ları önemli. Dayanışma grupları uzun süredir boykotlar üzerin-
de çalışıyor. Batı ülkelerinde insanların Filistin konusunda bir 
şeyler öğrenmek için artık daha hevesliler. Onun için bu insan-
lar daha fazla bilgi almak ve boykota katkı sağlamak için bize 
geliyorlar...” demişti!    

  Siyonist ve işgalci İsrail’in 10 aydır Gazze’de akıttığı 
kanlar, yaktığı canlar ve yaptığı soykırımlar yetmezmiş gibi 
Refah Bölgesinde başlattığı, ne zaman ve ne şekilde bitece-
ği-sonuçlanacağı belli olmayan saldırılar ve vahşetler Kapi- 
talist ya da materyalist Avrupalılar ile Emperyalist Amerikalı-
lar tarafından desteklenirken; bu yapılanlara Türkiye Cum- 
huriyeti Devleti, asil, necip ve Müslüman Türk milleti ile birkaç 
İslâm Ülkesi yöneticisi dışında diğer İslâm Ülkeleri cılız kına- 
malarla yetiniyor ve geçiştiriyorlar! 

Hattâ bazen onu bile doğru dürüst yapamıyorlar! 
Yani 57 İslâm Ülkesinden oluşan İslâm İş birliği Teşkilâtı; 

Siyonist, terörist ve katil İsrail Devleti’nin Gazze de yaptığı 
soykırımlar, oluk oluk akıttığı kanlar bir yana, Refah Kentinde 
başlattığı ve nerde ne zaman bitireceği belli olmayan vahşe-
ti sıradan, formaliteden bir üslupla kınayarak geçiştiriyor. 
Dolayısıyla da acizliklerini, korkaklıklarını, hattâ münafıklık-
larını dosta düşmana îlân ediyorlar... 

O nedenle ben, ‘Hamas’ın mücahid lideri Heniyy’enin 
şehid edilmesi de bu ülkeleri-ülkelerin yöneticilerini ve halk- 
larını uyandırmazsa eğer ki, uyandıracak gibi gözükmüyor, 
o zaman bu mevta-i ümmeti... Cehennem ateşi uyandırır her- 
halde!’ diye endişeleniyorum!    

ÜMMETİ, HENİYE’NİN ŞAHÂDETİ DE UYANDIRMASA
YAKITI TAŞ VE İNSAN OLAN CEHENNEM UYANDIRIR!
    Uzun lâfın kısacası ve meselenin hülâsâsı;  elin ‘gâvuru’ 

dediğimiz bir ‘gayrimüslim’ kadın aktivist bile İsrail’in yaptık-
larını yerinde ve zamanında gidip gördüğü ve bunu rapor 
ettiği gibi, bırakın İslâm Âlemini insanlık âlemini İsrail men- 
şeli ürünlerin boykot edilmesini, alınıp satılmamasını istiyor...          

          Ancak, sayıları 2 milyarı bulan Müslümanlar, İsrail men- 
şeli ürünleri boykot etmediği gibi, hiçbir şey olmamış gibi 
alıp satmaya, kullanmaya, giyip kuşanmaya, yiyip içmeye ve 
tüketmeye devam ediyor maalesef! 

Oysa; bilinerek veya bilinmeden alınan İsrail menşeli 
ürünler 75-76 yıldır Filistinlilere, 10 aydır da Gazzelilere kurşun 
olarak dönüyor! Ve biz bu hassasiyeti göremez-gösteremez, 
bilemez ve gereğini Hristiyan bir aktivist kadar yapamaz isek, 
namlunun bir ucunun bize dönme ihtimali de yüksektir! 

Yani, biz de en az Kanadalı ve gayrimüslim olan Aktivist 
Koren Davito kadar duyarlı davranamaz isek vay bize vaylar 
bize!

 Ve 63 yıllık ömrünün 50 yılını Filistin, dolayısıyla da İslâm 
davasına harcadığı ve Gazze’ye sahip çıktığı için şehid edilen 
İsmail Heniyye’nin şahadeti de bu ümmeti uyandırmayacak 
olursa eğer; bizi tek yakıtı taş ve insan olan (muhafazan Allah) 
Cehennem ateşi uyandırır!’ diyor, bugünkü yazımı bir ayet-i 
kerîme ve hadis-i şeri�e desteklemek istiyor, herkese saygılar 
sunuyorum.      

                ******************
Mû’minleri bırakıp kâfirleri dost edinenler, onların ya- 

nında izzet mi arıyorlar? Bilsinler ki bütün izzet sadece Allâh’a 
(c.c) aittir. Allah’a îman edip O’na sımsıkı sarılanlara gelince, 
Allah onları, kendinden bir rahmet ve lütuf içine daldıracak 
ve onları kendine ulaştıran dosdoğru yola iletecektir. 
(Nisâ, 4/139) ve Nisâ, 4/175)

 Kim bir kötülük görürse onu eliyle düzeltsin. Şayet 
eliyle düzeltmeye gücü yetmiyorsa diliyle düzeltsin, buna da 
gücü yetmezse buğuz etsin. Bu da imanın en zayıf derecesidir... 
(Hadis)

KORKUNUN ECELE FAYDASI YOKTUR. Ve DOMUZ 
DERİSİNDEN POST, GÂVURDAN DOST OLMAZ!
CESÂRET CENNETE, KORKU ÖLÜME GÖTÜRÜR! 
CESÂRETİ OLMAYANIN HEP BİR MÂZERETİ OLUR! 
CESURLAR BİR KERE ÖLÜR, KORKAKLAR BİN KERE!   
CESURLARIN AYAĞA KALKMASIYLA, KORKAKLARIN
ÖMRÜ BİTER… KORKU İŞE YARAYABİLİR AMA
KORKAKLIK HİÇBİR İŞE YARAMAZ! 
            Özlü sözlerden seçmeler.

 Tâceddin Dergâhı
Taceddin AKBAŞ

taceddinakbas@gmail.com

HER MÜSLÜMAN ‘’HRİSTİYAN” 
DAVİTO KADAR DUYARLI OLABİLSE, 

GAZZE’DE HİÇ KAN AKMAZ!    

Burdur’da 
3 aracın karıştığı 
trafik kazasında 
1 kişi yaşamını yitirdi, 
3 kişi yaralandı!

Çavdır Söğüt’te kaza!
Geçtiğimiz Cuma 

günü Burdur’un Çavdır 
ilçesine bağlı Söğüt 
beldesi Antalya-Denizli 
karayolunda meydana 
gelen trafik kazasında 
Uğur K. idaresindeki 34 
GPV 187 plakalı otomobil, 
kavşaktan yola çıkan 
Mustafa Y. İdaresindeki 07 
FZ 157 plakalı otomobil ile 
çarpıştı. Yine aynı yolda 
seyir halinde ilerleyen Halil 
Ö. İdaresindeki 07 TBN 13 
plakalı hafif ticari araç ise 
kaza yapan araçlara 
çarptı. 

Üç aracın karıştığı 
trafik kazasında 34 GPV 
187 plakalı araçta yolcu 
olarak bulunan B.G. ve 
K.K. ile 07 FZ 157 plakalı 
otomobilin şoförü Mustafa 
Yücel yaralanırken yine 
aynı araçta yolcu olarak 
bulunan Hafize Yücel 
yaşamını yitirdi. 

İhbar üzerine olay 
yerine çok sayıda sağlık 
ve jandarma ekibi sevk 
edildi. 

Söğüt bölgesindeki 
kazada yaralanan 3 kişi 
sağlık ekiplerinin olay 
yerinde yaptığı ilk müda-
halenin ardından ambu-
lans ile hastaneye kal- 
dırıldı.

Kazayla ilgili soruştur-
ma başlatıldı.

YENİ GÜN MEDYA

                      İnternette Güvenlik Operasyonu: Burdur Jandarması 5 Siteyi Kapattı
Burdur İl Jandarma Komutanlığı ekipleri, sanal devriyeler ile terör örgütlerinin dijital faaliyetlerini engellemeye devam 
ediyor. Jandarma ekipleri, terör örgütlerinin faaliyetlerini deşifre etmek ve engellemek amacıyla sanal devriye çalış-
malarına hız kesmeden devam ediyor.
Bu kapsamda, Burdur  İl Jandarma Komutanlığı Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü ve Siber Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekipleri tarafından  gerçekleştirilen çalışmalar neticesinde, sosyal medya platformları üzerinden terör ör- 
gütü propagandası yaptığı tespit edilen 5 internet sitesi erişime engellendi. YENİ GÜN MEDYA
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TÜRKİYE
AKTİF - DİRİ FAY HATLARI

GÜNCEL
DEPREM

TÜRKİYE’NİN DİRİ FAY
HARİTASI GÜNCELLENDİ

Türkiye diri fay haritası güncellendi. 
Maden Tetkik ve Arama Genel Müdürlüğü’nün (MTA) yayımladığı yenile-
nen Türkiye Diri Fay Haritası'na göre; yurt genelinde 45 ilde 5,5 ve üzeri 
büyüklükte deprem üretebilecek potansiyelde 485 diri fay bulunuyor.

                ***************
Türkiye'de deprem araştırmaları ile ilgili olarak kurum, kuruluşlar ve üniversiteler 

araştırma faaliyetlerini harita verisini kullanarak yürütüyor. Bu bilgiler kapsamında, 
MTA güncel fay hattı haritası gündeme gelmeye devam ediyor. 

Batı Akdeniz bölgesi’nde yer alan Burdur ili, “Burdur - Fethiye Fay Zonu” ile  
aktif kırıklar arasında yer almaya devam ediyor. 

    ***************
DOĞU ANADOLU FAY HATTI NEREDE, HANGİ İLLERDEN GEÇİYOR?

Türkiye, Kuzey Anadolu, Doğu Anadolu ve Batı Anadolu fay hatları kuşağında 
bulunuyor. Doğu Anadolu Fayı, Ölü Deniz Çatlağı'nın kuzey ucundaki Maraş Üçlü 
Bitişmesi ile başlıyor ve Kuzey Anadolu Fayı ile birleştiği Karlıova Üçlü Bitişmesi'nde 
kuzeydoğu yönünde son buluyor.

Doğu Anadolu Fay Hattı, Hatay, Osmaniye, Gaziantep, Kahramanmaraş, Adıya-
man, Elazığ, Bingöl, Muş'a kadar devam eder ve sonrasında Erzincan'dan itibaren 
Kuzey Anadolu Fay Hattı ile birleşir.

     KUZEY ANADOLU FAY HATTI ÜZERİNDE BULUNAN İLLER
AFAD tarafından edinilen bilgiye göre, Kuzey Anadolu Fay Hattı ile Ege Bölgesi 

Graben Sistemi üzerinde 6'şar, Doğu Anadolu Fay Hattı'nda 4 ve diğer faylar üzerin-
de 8 olmak üzere 24 ilin doğrudan kent merkezinden aktif fay geçiyor. Ayrıca 80'den 
fazla ilçe de direkt aktif fay hatları üzerinde bulunuyor.

Türkiye'nin kuzey kesiminde doğu-batı doğrultusunda uzanan fay hattı Saros 
Körfezi'nden başlar, Doğu Anadolu Bölgesi'ndeki Aras Vadisi’ne kadar uzanır. 

Bu kuşak Gelibolu, Marmara Denizi’nin derin kısımları, İzmit Körfezi, Adapazarı, 
Düzce-Bolu, Gerede, Merzifon, Suluova, Erbaa-Niksar, Kelkit vadisi ile Erzincan, 
Erzurum, Varto ve Van üzerinden geçen bir hat şeklinde uzanır. Ayrıca Çanakkale, 
Edremit, Bursa ve İznik bu kuşak içerisinde kalır.

      BATI ANADOLU FAY HATTI ÜZERİNDE YER ALAN İLLER
Ege Bölgesi’ndeki Bakırçay, Gediz, Küçük ve Büyük Menderes çöküntü ovaları 

boyunca uzanan bazı diri fay hatları bulunmaktadır. Bu fay hatlarına uyum gösteren 
deprem kuşağı; Ayvalık, Dikili, İzmir, Aydın, Denizli, Isparta ve Akşehir'in içine alır. 
Ayrıca Burdur, Acıgöl havzalarının kenarlarında ve Sultan Dağları’nın kuzey etekle-
rinde de faylar uzamaktadır.

MTA diri fay hatları haritasına göre en uzun diri fay Kuzey Anadolu hattında 
bulunuyor. İstanbul ve Ankara'da diri fay bulunmazken yakınlarında bulunan diri fay 
hatları bu illerde de risk teşkil ediyor.

MTA DİRİ FAY HARİTASINA GÖRE, BİRİNCİ DERECE RİSKLİ BÖLGELER
İzmir, Balıkesir, Manisa, Muğla, Aydın, Denizli, Burdur, Isparta, Uşak, Bursa, 

Bilecik, Yalova, Sakarya, Düzce, Kocaeli, Kırşehir, Bolu, Karabük, Hatay, Bartın, 
Çankırı, Tokat, Amasya, Çanakkale, Erzincan, Tunceli, Bingöl, Muş, Hakkari, Osma-
niye, Kırıkkale, Siirt.

 İKİNCİ DERECE RİSKLİ BÖLGELER
Tekirdağ, İstanbul, Bitlis, Kahramanmaraş, Van, Adıyaman, Şırnak, Zonguldak, 

Afyon, Samsun, Antalya, Erzurum, Kars, Ardahan, Batman, Iğdır, Elazığ, Diyarbakır, 
Adana, Eskişehir, Malatya, Kütahya, Çankırı, Uşak, Ağrı, Çorum.

ÜÇÜNCÜ DERECE RİSKLİ BÖLGELER
Eskişehir, Antalya, Tekirdağ, Edirne, Sinop, İstanbul, Kastamonu'yu, Ordu, 

Samsun, Giresun, Artvin, Şanlıurfa, Mardin, Kilis, Adana, Gaziantep'in de bazı böl- 
geleri ve Kahramanmaraş, Sivas, Gümüşhane, Bayburt, Kayseri, Yozgat, Çorum, 
Ankara, Konya, Mersin ve Nevşehir.

YENİLENMİŞ DİRİ FAY HARİTASINA GÖRE EN AZ RİSKLİ BÖLGELER
Türkiye Deprem Haritasına göre; deprem riskinin en az olduğu dördüncü ve 

beşinci grupta yer alan iller ise, Sinop, Giresun, Trabzon, Rize, Artvin, Kırklareli, 
Ankara, Edirne, Adana, Nevşehir, Niğde, Aksaray, Konya ve Karaman'dır.

Burdur, “Batı Anadolu Fay Hattı’nda Fethiye Fay Zonu” içinde yer alıyor...

(haber global web)



Sayfa / 4 5 Ağustos 2024 Pazartesi
        

PARİS
OLİMPİYATLARI

SPOR

 Milli atıcılar Yusuf Dikeç ve Şevval İlayda Tarhan, Paris'te Türk spor tarihine geçti
      Yusuf Dikeç, olimpiyat madalyası getiren atışıyla dünyanın gündeminde...
      Yusuf Dikeç’in atış sırasındaki rahat, özgüvenli tavırları, rakiplerine göre ekipman kullanmayışı, dünya gündeminde güncelliğini koruyor.
      Özellikle sosyal medyada, internet ortamında, dijital medyada Yusuf Dikeç büyük ilgi gördü...

Paris 2024 Olimpiyatları'nda karışık takım 
10 metre havalı tabanca kategorisinde Şevval 
İlayda Tarhan'la beraber gümüş madalya 
kazanan milli atıcı Yusuf Dikeç, kendisinin 
yalnızca bir simge olduğunu, bir Türk sporcu-
nun dünya gündeminde yer almasından dolayı 
çok mutlu olduğunu söyledi.

Takım arkadaşı Şevval İlayda Tarhan ile 
olimpiyat tarihinde Türkiye'ye 
atıcılıktaki ilk madalyasını 
kazandıran Dikeç, yurda 
dönüşü sonrası AA muhabiri-
ne açıklamalarda bulundu.

Olimpiyatın 
en 'cool' sporcusu,  
Dünyada 
gündem olan
milli atıcı 
Yusuf Dikeç 
AA'ya konuştu

Dikeç, çoğu atıcının 
aksine yardımcı ekipman 
kullanmadan gerçekleştirdiği 
atışlarıyla sosyal medyada 
gündem olması hakkında, 
"Bu kadar ses getireceğini hiç 
tahmin etmiyordum. Her 
zamanki gibi atış pozisyonu-
muza geçtik ve atışımızı 
yaptık. Bu, sadece benim 
başarım değil Türkiye 
Cumhuriyeti'nin başarısı. 

Bu yarışmaya çok iyi 
hazırlandık. Gönül isterdi ki 
altın madalya alalım ancak 
son anda gitti. Olimpiyat rekorunu atarak 
finale çıktık. Bu, bizim için hem rahatlık hem de 
biraz baskı oldu. İlayda ile son anımıza kadar 
iyi mücadele ettik, iyi savaştık." değerlendir-
mesini yaptı.

Her atıcının kendi anatomik yapısına 
uygun bir duruşu olduğunu aktaran Dikeç, 
sosyal medyada viral olan duruşuna ilişkin 
"Kendimi en rahat hissettiğim, vücudumun en 
stabil tutabildiğim pozisyon oydu. 
Dışarıdan sakin görünsek de içimizde fırtınalar 
kopuyordu. Bu hareketin bu kadar çok ses 
getireceğini de tahmin etmiyordum. 
Genç sporcu arkadaşlarıma her zaman 'Asli 
görevimiz tabii ki madalya kazandırmak ama 
ikincil görevimiz de ülke temsiliyetidir. Üstünüz-
de milli takım forması varken tavırlarınız, 
davranışlarınız, yaşam tarzınıza dikkat etmeniz 
lazım.' diyorum. 
         Herhalde o genç insanların, atıcıların 
gönüllerinde bir yer kazanmışız, sempatilerini 
kazanmışız ki bu kadar büyük olumlu yanıt 
geldi. Ayrıca beni mutlu etti. Yusuf Dikeç sadece 
bir isimdir ve simgedir. Dünyada Yusuf Dikeç 
olarak değil de bir Türk sporcusu olarak gün- 
demde olmaktan dolayı kendim ve ülkem adına 
çok mutluyum." diye konuştu.

Milli atıcı Yusuf Dikeç 
  dünyada  viral oldu?
Final maçından önce takım arkadaşı 

Şevval İlayda ile "Neler konuştuğu ve neler 
hissettiği?" sorusuna Dikeç, "Aslında hem 
mutluluğu hem hüznü beraber yaşadık. Akşam 
İlayda, ben ve Erdinç hocam beraber oturu- 
yorduk.  

Üstümüzde 85 milyonun ağırlığı, 
baskısı vardı. 

Bizi biraz gerdi aslında. Yapabileceği-
mizin en iyisini yapmaya çalıştık. Daha 
fazlası olur muydu bilmiyorum ama yapa- 
bileceğimizin en iyisini yaptık. Keşke altın 
olsaydı." yanıtını verdi. 

Motivasyon kaynağı 9 yaşındaki kızı
Üst üste 5. kez katıldığı olimpiyatlar-

da ilk madalyasını elde eden Dikeç, 9 ya- 
şındaki kızı Başak'la Paris'e gitmeden önce 
gerçekleştirdikleri konuşmayı da şöyle 
aktardı:

"Dünyadaki tek varlığım, yaşam 
kaynağım Başak. Gitmeden önce hep 
bana taktik veriyordu. Cimnastik yaparken 
'Sen nasıl yapıyorsun?' diye sorduğumda 
'Kendime (Yapabilirsin Başak, kazanabilir-
sin) diyorum. Sen de aynısını yap' dedi. 
Yarışmadan bir gün önce Başak'la görüş-
tük. Normalde dikkatimi, konsantrasyonu-
mu dağıtmamak için telefonumu açmıyo-
rum ama yaşam sevincim, yaşam pınarım 
kızımla konuşmak bizi artı yönde motive 
etti."

Babasını izlerken çok heyecanlandığını 
belirten Başak ise "Başarı diledim, taktik ver- 
dim. Birinci olamazsa üzülmesin diye motive 
ettim." dedi.

Madalya 24 yıllık emeğin sonucu
Olimpiyat madalyası kazanma hayalinin   

24 yıl önce başladığını anlatan Dikeç, "İnsanlar 
bazen 'Çok rahat, eli cebinde madalya aldın' 
diyor. O dışa yansıyanı. Madalyada 24 yıllık 
çalışma ve emek var. Haftanın 6 günü 
antrenmana geliyorum, 4-5 saat antren-
man yapıyorum. 24 yılın sonunda da keşke 
altın olsaydı ama yine de ulaştık. Geçmişte-
ki başarılarıma baktığım zaman Avrupa ve 
dünya şampiyonaları, Akdeniz Oyunları, 
İslami Dayanışma Oyunları... Hepsinin 
madalyası var. O koleksiyonda eksik olan 
olimpiyat madalyasıydı. Koleksiyon altın 
olsa tamamlanacaktı, çok küçük bir parçası 
kaldı. Bu olimpiyatta altın madalya alsay- 
dım bırakmayı düşünüyordum. Ama çok 
iyiyim, İlayda da çok iyi. Nasip olursa 2028'de 
altın madalyayı alacağız, öyle bırakacağız. 
Atışı belki bırakırız ama bu ülkeye, bu camiaya 
değişik yollardan hizmet etmeye devam 

edeceğiz." ifadelerini kullandı.

   Genç atıcılardan beklentisi yüksek
51 yaşındaki tecrübeli sporcu, bu başarı-

nın genç atıcılar için iyi bir referans olmasını 
umduğunu vurgulayarak, "Spora çok geç 
başladım, 28 yaşında başladım. İlk başlarda 
Avrupa'da, dünyada yarışmalara gittiğimiz 
zaman finale çıkmayı başarı gibi görüyorduk. 
'Niye madalya almayalım? Niye Avrupa, dünya, 
olimpiyat şampiyon olmayalım?' diyorduk. 
Bugün 24 yılın sonunda ülke, federasyon, 
camia olarak artık olimpiyat ikinciliğine üzülür 
hale geldik. Poligonda çalışan bir sürü genç 
arkadaşımız var. Bu gençler bizi çok çok daha 
geçecek. Atıcılık çok fazla tanınan, bilinen bir 
spor değil. Çok medyatik bir spor da değil. 
Umarım bu vesileyle ülkemizdeki birçok gence 
ulaşırız ve onlar da bu spora başlar. Yaşım ileri 
olsa da çok çalışmanın sonunda böyle bir başa- 
rının elde edilebileceğini de gösterdik gençlere. 
Onlara, 'Hiç olmamış bir şeyi yapabilirsin' de- 
mekle 'Olmuş, somut bir şeyi yaparsın' demek 
farklı. Bir şeyi çok istemek değil, istediğin şeyi 
elde edebilmek için sarf ettiğin çaba önemli." 
yorumunu yaptı. (AA)

Yusuf Dikeç, Türkiye’yi tanıttı...
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İNFOGRAFİKTEKNOLOJİ

Türkiye'de genişbant internet abone sayısı 94,2 milyona ulaştı. Bu yılın başı 
itibarıyla mobil hat sayısının 93 milyona, mobil abone yaygınlığının yüzde 108,8'e 
ulaştığını kaydeden Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, şu değerlen-
dirmede bulundu:

"Mobil abonelerin 85,6 milyonu, 2016'da hizmete başlayan 4,5G aboneliğini 
tercih etti. 4,5G hizmetinin toplam abonelerin yüzde 92'sini oluşturduğu görüldü. 
Makineler arası iletişim abone sayısı yaklaşık 10 milyona ulaştı. 2024 yılının başı 
itibarıyla taşınan toplam mobil numara sayısı 179,7 milyonu geçti. Bununla birlikte 
yılın birinci çeyreğinde, bir önceki 3 aylık döneme göre yüzde 21 azalışla 2 milyon 
358 bin 139 numara taşıma işlemi gerçekleşti. Sabit hatlarda numara taşınabilirliği 
uygulamasının başladığı 10 Eylül 2009'dan 31 Mart 2024'e kadar toplam 2 milyon 
652 bin 155 numara taşıma işlemi yapıldı."
      Türkiye'nin yüzde 86,5'i internet kullanıcısı, 
  yüzde 93,8'i de mobil bağlantı sahibi

Bakan Uraloğlu, yaptığı yazılı açıklamada, her yıl dünya genelinde dijital 
verileri raporlayan We Are Social ve Meltwater kuruluşlarınca hazırlanan Dijital 
2024 Global Genel Bakış ve Türkiye Raporu'nun nisan ayı verilerini değerlendirdi.

Dünya genelinde cep telefonu kullanım oranının 2024'te yüzde 69'u aştığını 
aktaran Uraloğlu, bu yıl itibarıyla dünya çapında 5,65 milyar insanın cep telefonu 
kullandığını ifade etti.

Uraloğlu, geçen yıl tekil mobil kullanıcı sayısının yüzde 2,4 artış göstererek 
133 milyona ulaştığı bildirdi.

Dünya genelinde internet kullanımının büyük artış gösterdiğine işaret eden 
Uraloğlu, 2024'te dünya nüfusunun yüzde 67,1'inin yani 5,44 milyar insanın çevrim 
içi olduğunu belirtti. Uraloğlu, küresel internet kullanıcı sayısının geçen yıla göre 
yüzde 3,4 arttığına dikkati çekti. Dünya çapında sosyal medya kullanıcı sayısının 
Kovid-19 salgınının başlangıcından bu yana yüzde 35'e yakın arttığını ve son 3 yılda 
1 milyara yakın yeni kullanıcı geldiğini aktaran Uraloğlu, "Kullanıcı sayısındaki 
büyüme geçtiğimiz yıl önemli ölçüde yavaşlasa da halen artmaya devam ediyor. 
2013 yılında 1,7 milyar, 2018'de 3,46 milyar olan kullanıcı sayısı nisanda bir önceki 
yıla göre yüzde 5,4 artışla 5,07 milyara ulaştı." değerlendirmesinde bulundu.

    "Türkiye, interneti benimseme oranında 36. sırada"
Türkiye'nin nüfusa göre interneti benimseme oranında yüzde 86,5'le 36. sırada 

bulunduğunu bildiren Uraloğlu, açıklamasını şöyle sürdürdü:
"Ülkemiz internette geçirilen süreye bakıldığında, günde 7 saat 6 dakikayla 

dünyada 19. sırada yer alıyor. Nüfusumuzun yüzde 86,5'i internet, yüzde 67,4'ü 
sosyal medya kullanıcısıyken, yüzde 93,8'i mobil bağlantı sahibi. 

Rapora göre, hücresel mobil internet için ortalama indirme hızı 37,66 megabit, 
sabit internet ortalama indirme hızı da 41,90 megabit. Türkiye'de internet kullanımı-
nın başlıca nedenleri, bilgi bulmak, haber ve etkinliklerden haberdar olmak, bir 
şeyin nasıl yapılacağını araştırmak, ürün ve marka araştırması yapmak ile aile ve 
arkadaşlarla iletişimde kalmak olarak belirlendi."

              "Sosyal medyada, arkadaşlar takip ediliyor"
Uraloğlu, Türkiye'de kullanıcı başına aylık sosyal medya kullanımında ilk sırayı 

21 saat 24 dakika ile Instagram'ın, ikinci sırayı da 20 saat 54 dakika ile TikTok'un 
aldığını bildirerek, "Türkiye'de sosyal medya hesaplarından takip edilen profillerin 
başında arkadaşlar, aile ve tanıdığımız insanlar geliyor. Bunu, satın aldığımız ve 
satın almak istediğimiz markalar, televizyon şovları ya da kanallar ile eğlence içe- 
rikleri, fenomenler ve parodi hesaplar takip ediyor. Türkiye, dünyada sosyal medya- 
da fenomenlerini takip etme oranında diğer ülkelere göre yüzde 11,7'yle 49. sırada 
bulunuyor." ifadesini kullandı.

Dünya genelinde her hafta çevrim içi satın alım yapan internet kullanıcılarının 
oranına bakıldığında, Türkiye'nin yüzde 64,6'le 3. sırada yer aldığını belirten Ura- 
loğlu, şunları kaydetti:

"Ücretsiz teslimat, kolay iade politikası, kuponlar ve indirimler, hızlı ve kolay 
ödeme ile müşteri yorumları gibi etkenler vatandaşların çevrim içi alışverişe yönel- 
mesinde en önemli tercih sebepleri olarak karşımıza çıkıyor. 

Yeni marka, ürün ve hizmetleri keşfeden kullanıcılar incelendiğinde yüzde 
36,8'inin sosyal medya rek- lamları aracılığıyla bu markaları keşfettiği belirlendi. 
Bu sıralamayı, arama motor- ları, televizyon ve uygulama reklamları ile marka veya 
ürünlerin internet siteleri takip etti."
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GÜNDEM

Hamas Siyasi Büro Başkanı İsmail Haniye'nin İran'da şehit edilmesinin ardından, Tahran-Tel Aviv hattı’ndaki gerilim artarak devam ediyor.
                                                               Orta Doğu ateş çemberi, yangın yeri!
2 Ağustos 2024 Cuma akşamından itibaren, Cumartesi gecesi boyunca İran’ın İsrail’e saldıracağı beklentisi oluştu. Gece haber kanalları, internet mecraları, sosyal ağlar İran - İsrail gerili-

mini konuştu. 
Yoğun bir bilgi kirliliğinin yaşandığı gecede gelişmelerin, bölgeye yayılması, 3. Dünya Savaşı kıvılcımına yo açması büyük kaygılara neden oluyor. 
          *************
Birçok hava yolu şirketi, güvenlik gerekçesiyle İsrail, Lübnan ve İran uçuşlarını askıya aldı. ABD Ordusu, İsrail'in güvenliğini sağlamak için bölgeye savaş jeti ve gemi sevkiyatı başlattı.
İran devlet televizyonunun "dünya önemli gelişmelere tanıklık edecek" yorumu, ardından gece saatlerinde televizyon yayınlarının kesilip askeri marşların çalınması olası bir operasyon iddialarını 

gündeme getirdi.
Gerginlik tırmanırken birçok hava yolu firması bölgeye seferlerini durdurma kararı aldı. ABD, İngiltere, Almanya, Fransa, Hindistan gibi ülkelere ait hava yolu firmaları, İsrail ve Lübnan'a bazı uçuşları 

iptal ettiklerini açıkladı.Karara gerekçe olarak bölgede kötüleşen güvenlik durumu gösterildi. Birçok ülke İsrail, İran ve Lübnan'daki vatandaşlarına geri dönün çağrısı yaptı, bölgeye seyahat etmeyi düşünen-
leri uyardı. Fransa, vatandaşlarına "İran'ı derhal terk edin" çağrısında bulundu. Hindistan, İsrail'deki vatandaşlarını ülke içi seyahatten kaçınmaları konusunda uyardı.Polonya ise vatandaşlarına "İsrail, İran 
ve Lübnan'a seyahat etmemeleri" uyarısında bulundu.

Gelişmeler devam ederken, Amerikan ordusu, İsrail'e destek için Orta Doğu'ya ek savaş jeti filosu gönderme kararı aldı. Savaş uçaklarının yanı sıra balistik füze savunma kapasitesine sahip savaş gemi-
lerinin de bölgeye gönderileceği duyuruldu.

SAVAŞ KORKUSU!

Türkiye’de insanların son birkaç gündür 
gündeminde, ‘Instagram’ var...
Geçtiğimiz Cuma sabahı  sosyal medya 
mecralarından instagram‘ın erişime kapatıl-
masının ardından herkes, instagram’ın ne 
zaman açılacağını, kısıtlama kararının ne 
kadar daha süreceğini merek ediyor...

Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumu’nun 
(BTK) site bilgileri sorgulama sayfasında, 2 
Ağustos 2024 cuma günü sabah saatleri 
itibarıyla Instagram’a erişim engeli kararı 
alındığı kaydedildi.

BTK kararıyla uygulanan erişim engelle-
me; “uyuşturucuya yönlendirme”, “çocuğa 
karşı cinsel istismar, “intihara sevk etme”, 
“Atatürk aleyhine işlenen suçlar”, “yağma ve 
nitelikli yağma”, “soykırım suçu”, “devlete 
karşı savaşa tahrik” gibi suçları içine alan 
katalog suçlar kapsamında, Instagram 
paylaşımlarıyla ilgili yapılan şikayetler 
üzerine alınabiliyor.

Katalog suçlar kapsamında birden fazla 
içerikle ilgili ihlal olduğu öğrenilirken, ihlaller 
ile ilgili önce Instagram’ı da bünyesinde 
bulunduran ABD’li META şirketinin Türkiye 
temsilciliği ile irtibata geçildi. Belirtilen 
içeriklerin kaldırılması istendi. İçeriklerin 
kaldırılmaması üzerine erişim engeli tedbiri 
uygulandığı ifade edildi.

INSTAGRAM KISA SÜREDE 
          AÇILMAYABİLİR
Engelin ne zaman kaldırılacağının 

Instagram’ın tutumuna bağlı olduğu ifade 
ediliyor. Sorun yaratan içeriklerin kaldırılması 
halinde Instagram’a erişimin kısa sürede 
sağlanacağı kaydediliyor. Aksi halde, 
BTK’nın tedbir niteliğindeki kararın ardından, 
Instagram’a erişim engeliyle ilgili mahkeme 
kararı çıkarılması, erişim engeliyle ilgili 
sürecin uzaması bekleniyor.

      NELER KONUŞULDU?
Erişime engelleme kararı sonrası, 

sosyal medyada Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanı Fahrettin Altun’un, Hamas lideri 
İsmail Haniye’yle ilgili taziye mesajlarını 
engelleyen Instagram’ı kınayan açıklaması 
gündeme getirilmişti.

HERKES MERAK EDİYOR?

Orman yangını sayısı artarken etkilenen alan azalıyor

AA muhabirinin derlediği bilgiye göre, Tarım ve Orman Bakan-
lığına bağlı Orman Genel Müdürlüğü (OGM), orman yangınlarıyla 
"önleme", "söndürme" ve "yeniden ormanlaştırma" stratejisiyle 
mücadele etmeyi sürdürüyor.

OGM, alevlere müdahalede teknolojiden en üst düzeyde 
yararlanırken, bu mücadelede uçak, helikopter, İHA, gözetleme 
kulesi, kamera ve arazözler de kullanılıyor. Orman yangınlarıyla 
mücadelede kullanılan araçlar her yıl yenilenerek sayıları artırılıyor.

Bu yıl ülke genelinde 105 helikopter, 26 uçak ve 14 İHA orman 
yangınlarına müdahalede görev alıyor.

Ayrıca yangınların tespitinde önemli rol oynanan 776 gözetleme 
kulesi bulunuyor. Yangınlarla mücadelede 1686 arazöz ve 2 bin 655 
ilk müdahale aracı da kullanılıyor.

Orman yangınlarıyla mücadele ordusunda 15 bin 500 yangın 
işçisi, 4 bin teknik personel, 5 bin 500 orman muhafaza memuru ve 
122 bin gönüllü yer alıyor.

       Temmuzda 807 orman yangını meydana geldi
Orman yangını sayısı ve yanan alanların büyüklüğü karşılaştırıl-

dığında, yürütülen çalışmaların olumlu etkisi dikkati çekiyor.
Buna göre, Temmuz 2023'te 522 orman yangını çıkarken, bu yıl 

aynı dönemde 807 yangın meydana geldi. Yangın sayısı temmuzda, 
geçen yılın aynı ayına göre 54,6 arttı.

Bu dönemde yangınlardan etkilenen alanların büyüklüğü ise 
yüzde 28,4 geriledi ve 7 bin 39 hektardan 5 bin 41 hektara düştü.

Yangın başına düşen alan da 13,5 hektardan 6,2 hektara geriledi.
Ocak-temmuz döneminde çıkan orman yangını sayısı ve 

etkilenen alanlar bakımından da yangın başına düşen alanın gerilediği 
belirlendi.

Ocak-Temmuz 2023 döneminde 1086 orman yangını çıktı ve 
bunlarda 7 bin 716 hektar alanı etkiledi. Bu yılın aynı döneminde ise 
2 bin 98 orman yangını meydana geldi ve 10 bin 877 hektar alan zarar 
gördü.

Buna göre, yangın başına düşen alan 7,1 hektardan 5,18 hektara 
düştü. (AA)

Güney ile 
Kuzey kutupları 
arasındaki 
asimetrik 
erime
iklim değişikliğiyle 
bağlantılı...

Araştırmaya 
göre, güney yarım 
kürede bulunan 
Antarktika'daki buz 
tabakalarında 1,25 
milyon-2 milyon yıl 
önce önemli bir 
büyüme yaşandı.

Buz tabakasının büyümesine bağlı 
olarak Güney Okyanusu'ndaki deniz buzu 
genişledi, bu da kuzeydeki enlemlerin 
soğuması ve kuzey yarım küredeki buzların 
büyümesine neden oldu.

Çin Bilim Akademisinden An Zhisheng, 
buzul tabakaları arasındaki iki kutuplu 
asimetrik erimeye iklim değişikliğinin neden 
olduğunu ifade ederek, araştırmanın bu 

bağlantının değerlendirilmesi açısından 
önemli olduğunu vurguladı.

Kuzey yarım küre ile Arktik Okyanu-
su’ndaki buzulların hızla eridiğine dikkati 
çeken An, Antarktika'daki buzul kütlelerinin 
ise nispeten daha yavaş eridiğini kaydetti.

Araştırmanın detayları "Science" isimli 
akademik dergide yayımlandı.

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ ve
KUTUPLAR...

(AA)

6



Sayfa / 7 5 Ağustos 2024 Pazartesi
        

POLİTİKA

Burdur’un Temmuz 2024 ‘ihracat’ performansı

TEMMUZ AYI
 İHRACATIMIZ 
 17 MİLYON 
607 BİN DOLAR

Burdur Ticaret ve Sanayi 
Odası (BUTSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı Yusuf Keyik, 
kamuoyu ile Burdur’un 2024 
yılı Temmuz ayı ihracat 
bilgilerini paylaştı. 

BUTSo başkanı Keyik 
“Temmuz ayında Burdur’un  
ihracat hacminin  bir önceki 
yılın aynı ayına göre, %23,1’lik 
azalışla 17 milyon 607 bin 
130 dolar” olduğunu duyur-
du.

Burdur Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Yusuf Keyik, 
aylık olarak Türkiye’nin ve 

Burdur’un ihracat performansı 
hakkında kamuoyunu bilgilendirme-
ye devam ediyor. 

Başkan Keyik, Burdur ve Türki-
ye’nin 2024 yılı temmuz ayı ihracat 
hacmiyle ilgili çeşitli değerlendirme-
de bulundu. 

Türkiye İhracatçılar Meclisi’nin 
(TİM) aylık olarak güncellediği 
veriler ve Türkiye İstatistik Kuru-
mu’nun (TÜİK) istatistikleri hakkında 
açıklama yapan Yönetim Kurulu 
Başkanı Yusuf Keyik;  “İlimizin 2023 
yılı temmuz ayı ihracatı 22 milyon 
884 bin 260 dolar, bu yılın temmuz 
ayı ihracatı ise %23,1’lik düşüşle 17 
milyon 607 bin 130 dolar oldu. 
Geçen yılın aynı ayına göre 5 milyon 
277 bin 130 dolarlık daha az ihracat gerçek-

leştirdik. Tabi geride bıraktığımız temmuz ayı da dahil 
olmak üzere değerlendirdiğim bu rakamlar ihracatımızın 
asgari rakamlarıdır. 

Çünkü; özellikle en hareketli sektörümüz olan maden-
cilikte şubesi ilimizde faaliyet gösterdiği halde başka illere 
kayıtlı firmalar bulunmaktadır. 

Dolayısıyla ilimizden yapılan gerçek ihracat miktarı 
TİM tarafından açıklanan rakamlardan daha fazladır” diye 
konuştu.

Başkan Keyik, Türkiye’nin ihracat hacmi hakkında; 
“Ülkemizin 2023 yılı temmuz ayı dış ticaret hacmi 19 mil- 
yar 779 milyon 817 bin dolardı. Bu yılki temmuz ayı dış 
ticaret hacmi ise %13,8’lik artışla 22 milyar 511 milyon 953 
bin dolara çıktı” ifadelerini kullandı. 

Oda başkanı Keyik, yaptığı ihracat değerlendirmesinin 
son bölümünde temmuz ayı ihracatında emeği geçenlere 
teşekkür ederek; “İhracatımızın sürekliliği ilimiz ekonomisi 
adına sevindirici gelişmeler arasındadır. Burdur’umuzun 
ekonomik gelişimi ve kalkınması hedefinde üreterek, ih- 
racat yaparak, iş ve aş sağlayarak katkıda bulunan firmala-
rımızın yöneticilerini, çalışanlarını ve tüm emeği geçenleri 
yürekten kutluyor, başarılarının devamını diliyorum” diye 
konuştu.

(kaynak: butso basın)

İYİ Parti önceki 
dönem il baş- 
kanı Yusuf Al- 
tındal, yaptığı 
yazılı açıklama-
da 2024 mart 
yerel seçimle-
rinde  Burdur 
merkez beledi-
ye başkanı 
adayı ve geçti- 
ğimiz günlerde 

yeniden il başkanlığına görevlendirilen Namık Kemal Özkan’a sert 
cevaplar verdi. 

“Burdur İyi Parti üyesi ve gönüllüleri ile Burdur kamuoyuna” 
diye başlayan metin şöyle;  

 İyi Parti il başkanlığına atanan Namık Kemal Özkan daha 
önce yaptığım açıklamaya bir cevap vermiş. Tüm dünyası para 
üstüne kurulmuş bir zata  cevap verilecek bir durum yoksa da 
partili üyeler, gönüllüler, ilçe başkanları ve yöneticilerinden gelen 
yoğun bir açıklama talebinden dolayı  son defa bir açıklama 
yapmak boynuma borç olmuştur. Bundan böyle konu ile ilgili 
kimseye cevap vermeyeceğimi, veballerinde, günahlarında, 
yanlışlarında   sonucunu kamuoyunun vicdanına, bilgisine, beşerî 
adalete olmasa da ilahi adalete havale ediyor, gerekenin yapıl- 
masını da, bile bile onu oraya atayan  genel merkezden bekliyorum.         
         Çok başarılı(!) ve kahraman(!)  İyi Parti Belediye Başkan 
adayı ve  İl  Başkanı Namık Kemal Özkan’ın 25.Temmuz.2024 
günü yaptığı açıklamada il başkanlığına atandığını açıklamakta 
ve benim de yetkisiz olarak açıklama yaptığımı belirtmektedir. 
Halen ne tarafıma ne de partimize yönetimin düştüğü veya 
görevden alındığı ile ilgili bir yazı gelmediği gibi ilgili resmi 
makamlara da bir yazı gelmemiştir. Kemal Bey kendine hitaben 
yazılmış bir yazı ile ortada dolaşmaktadır.100 000 nüfuslu şeh- 
rimizde aldığı 1600 oy ile seçimlerde gösterdiği üstün(!) başarı 
için ödüllendirilmiştir. Sadece tarafıma sözlü olarak telefonla bir 
bilgi verilmiş ve bunun üzerine Genel merkezimize bir yazı yazarak 
inceleme ve denetleme istemiştim. Halen buna da cevap verilme-
miştir. Hukuken hala eski yönetim iş başındadır. Ama ben ve 
arkadaşlarım içinde görev tamamlanmıştır. Önceki açıklamamda 
söylediğim gibi benim için hayırlı olmuştur, umarım onlar içinde 
hayırlı olur. Gelelim basın açıklamasındaki iddialara. 

 1-Parti binamızın taşınma konusunda bir karar alınmış olup 
aksi bir karar alınmamıştır. Sadece 2 arkadaşın çekincesi( Ahmet 
Aydıncı, Enver Dinçer) bir arkadaşında itirazı (Durmuş Ali Yıldırım) 
olmuştur. Altındal apartmanına taşınmak istediğim doğrudur. 
Taşınılacak yerin mülkiyeti bana ait olmadığı gibi birinci, ikinci, 
üçüncü dereceden bir yakınıma da ait değildir. O binada da 
oturmuyorum. Sadece orada kirada bulunan daire ve dükkanım 
vardır. Kiraladığım yer bize birazda hatır için verilmiş olup kira 
masraflarımızı %50 ye yakın düşürecek bir yerdi. Sizin dediğiniz 
doğru bile olsa daha ekonomik ve parti için daha uygun bir yer 
olan o yere taşınmanın ne mahsuru vardır. Ayrıca sağda solda 
doğru olmadığını etik bulmadığınızı söylüyorsunuz. 

Ben de sorayım neresi etik değildir. Kendi soyadınızı taşıyan 
kardeşinizden neyin sipariş edildiği, nereye ve kime neyin teslim 
edildiği bilinmeyen, irsaliyesi bulunmayan, fatura kestirip (net ne 
kadardır bilmiyorum ama) 11 ilçemizin ve oralarda emek veren 
arkadaşlarımızın, merkez ilçe ve il teşkilatının da hakkı olan 
700-800 bin TL bilgim ve onayım olmadan iç edilmesi ne kadar 
etiktir? (bu konuda genel merkezimizi de göreve çağırıyorum.) 
Seçim çalışmaları sırasında sürekli Özkan Yumurta  ve kalitesin-
den bahsedilmesi, kişinin kendini hep iyi müdürdüm demesi ne 
kadar etiktir? Kaza- nırsam başkan olurum, kazanamazsam 
bedavaya reklamımı yapmış olurum zihniyeti ne kadar etiktir? 
İstifasını genel merkeze gönderen üyelerin telefonla istifaları teyit 
ettirildi diyorsun. Önce gönderme yok toplama var bu bir. Teyit 
işine gelince de iki kişi böyle bir imza vermediğini söylüyor, yani 
sahte imza var(İsmail Kaya, Mehmet Öz). Bunun üzerine o iki kişi 
listeden çıkartılıyor. Daha sonra yanlış bilgilendirme ile imzası 
alınan 3 kişi de ile müracaat ederek imzalarını geri çekiyor (Emin 
Kılıç, Şener Bircan ve Ümmülü Kılınç). Bu işler 17.07.2024’de 
merkeze bildirilip çoğunluk olduğu görülünce aynı gün tarihli 
sonraki gün çekilmeler dikkate alınmadan elinizde dolaştırdığınız 
yazı yazılıyor. Altındal apartmanına taşınma ısrarımdan dolayı 
üyelerin istifa ettiğin açıkladın. Bir anketçi mi bulursun tanınma-
yan birkaç kişi ile soruşturmamı yaparsın bir yap derim. İstifaların 
bir kısmı genel politikadan, bir kısmı korku ve baskıdan olsa bile 
yarıdan çok istifanın bizzat sebebisin. Söylediğin sebepten dolayı 
tek bir istifa yoktur. Başarılı başkanlık döneminde üyelerde kar- 
şılığın (80-90 kişilik kendi seçtiğin yönetimde 10-15 kişi kalmış- 
o da varsa, ayrıca genel üye sayımız %50 den fazla erimiş), il baş- 
kanımız, ilçe başkanımız, adayımız aynı köyden olmasına rağmen 
köyünüzde  birinci parti olamamışız. Hadi birinci olmadık ikinci de 
olamamışız. En büyük sebep sizsiniz. Bırakın partiye ivme kazan- 
dırmayı tamamen takoz olmuşsunuz. Partimize en büyük zarar- 
lardan biriside sizin bankacılık döneminizde personeliniz ve müş- 
terilerinize karşı tutumunuzdan dolayı bu seçmenlerin oy verme-
diğini ve aleyhte çalıştığını maalesef seçim döneminde öğrendik, 
bazı yerlerde çok mahçup olduk. 

   2-Kira konusundaki rakamların tamamen gerçekdışı ve 
yalan olduğunu söyleyen siz. Niye doğrularını yazıp söylemiyorsu-
nuz. Ben yine söylüyorum. Halen yıl sonuna kadar kiramız 
15000+stopaj(3000) = 18000 tl  Muhtemeldir ki(bina sahibimizi 
tanıyoruz) Yılbaşında talebi 25000+stopj(5000) = 30000 olacaktır. 
Taşınmak istediğimiz yer Temmuz-Aralık 9000+1800= 10800  
Ocak-Temmuz 10000+2000 =12000 TL   biriniz muhasebeci biriniz 
bankacı ve iş adamı oturup hesap yapın bakalım hangisi daha 
uygun? 2025  yılı sonu itibarı ile sonuç ne olur?

  3-Mesut Özcan konusuna gelelim. İlk istifadan sanırım bir 
ay kadar sonra istifasını geri çektiğini veya çekeceğini söyleyerek 
hiçbir yere aday olmayıp partideki görevime devam edeceğim 
diyordu. Seçim dönemi boyunca  yanınızda bulunduğu birçok 
ortamda belediye meclis üyemiz ve siyasi işler başkanımız diye 
tanıttınız. O da bir yönetim kurulu üyesi gibi çalıştı çabaladı. Ne 
zamanki siz bu ayak oyunlarına başladınız o zaman yön. kur. 
Üyesi değil dediniz. Daha sonra dosyaları defterleri karıştırırken 
kişinin işleme konulmayan ikinci dilekçesini buldum.  

Birincisi 30.09.2023 tarihli iken 29.11.2023 tarihinde 2 ay 
sonra karar altına alınmış(o kararda çok sonraları yazılarak geç- 
miş tarih konularak imzalanmış.)

  4-Mali konularda yazdığım ve söylediklerimin aslı astarı 
olmadığını söylüyorsun. Bu konuda hiçbir yalan olmadığı gibi, 
eksiklik vardır, fazlalık yoktur. Hukuk yoluna başvurman en büyük 
arzumdur. Hem beşeri hem ilahi adalet önünde hesaplaşalım.

  Bir büyüğün olarak öncelikle sana tavsiyem: her ne kadar 
sen ‘ben tüm masraflarımı fazlasıyla aldım’ diyorsan da, senin 
için (ama il başkanı, ama belediye başkanı olman için) zamanını 
harcayan, emek veren, işinden gücünden vazgeçen, az veya çok 
evinin rızkını senin için harcayan insanlardan helallik isteyip helal- 
leşmendir. Bu toprağın üstü varsa bir de altı olduğunu unutma.

  Ahmet Aydıncı, sana gelince güzel kardeşim kısa kesece-
ğim. Bozacının şahidi şıracı. Kusura bakma seni tanıyamamışım.   
3-5bin liralık bazı ödemeler için benden yönetim kurulu kararı 
isterim başkan diyen Aydıncı, bu tavrını sevmiş ve sana da sonsuz 
güvenmiştim. 3-5 bin liralık faturayı ödemeyen Aydıncı’nın 300- 
500 bin liralık faturaları sorgusuz sualsiz ödeyebileceğini düşün-
memiştim. Size önce çift sonra tek imza ile banka hesaplarından 
para çekme-yatırma yetkisi verilmiş. 

Ama senin görevin o muhasebeyi tutmak para yatırıp çekmek. 
Tüzüğümüze göre zorunlu ödemeler dışındaki ödemelerin ancak 
yönetim kurulu kararı ve başkan onayı ile ödendiğini bilmene 
rağmen 300-500 binlik ödemeleri bilgim ve onayım dışında çekin- 
meden ödedin. Ödemeden sonra da haber ettin. İlçelerin ve bir 
çok insanın hakkını gasp ettin. Nedir öyle  o açıklamadaki (İyi 
Parti Burdur İl Başkanlığına  gönderilen) Genel Merkez tarafından 
gönderilen Burdur Belediye Başkanlığı Seçimi için 1 Milyon TL ifa- 
desi. Utanmasan Namık Kemal Özkan’ın şahsına gönderildi diye- 
ceksin. O paranın dekontunu ilçe başkanları ile paylaşsana on- 
larda görsün kime, nereye ve niçin gönderildiğini. Her defasında 
ilçelerin 2024 yılı sonu, ye- terli olursa hatta 2025 Mart ayına 
kadar tüm ihtiyaçlarını karşıla- yalım dememe rağmen (sizin açık- 
ladığınız rakamlara göre)
  1.000,000 ( Burdur seçimleri için Gen. Mer. gelen ) 
  153,575  ( Burdur il ve merkez ilçe  için Gen. Mer.den gelen )
    68,000  ( 2023 den devir)
 + 46,100  ( Faiz geliri)           
   1.267,575  TL  TOPLAM              

 İlçelere verdiğin 36 900 TL. olmuş. Aldığınız faizi bile verme- 
mişsiniz. Ayıptır, yazıktır, günahtır. Seçim dışı harcamamız 158. 650 
TL. Açıklamaya birçok rakam yazınca yaptığın harcamalar doğru mu 
oluyor. Senden beklenen muhasebeni düzgün tuttun mu, harca-
maları usulüne uygun ve hakkaniyetli yaptın mı, birilerine dümen 
suyuna girdin mi? (ki girmişsin, harcamalar usul dışı, hakkaniyet-
ten uzak, birisine peşkeş)? Bir de açıklamanda ‘Adama sormazlar 
mı sen orada kimsin ne iş yaparsın’ diyorsun. Yukarıda söyledim 
ya sana çok güveniyordum. Beraber yola çıktığım insanların,  
beni zoraki başkan seçenlerin, dediklerine inanıyor adam sanıyor-
dum.  Meğer yamyamlarla, çakallarla yola çıkmışım. Aynen mer- 
hum Ozan Arif’in dediği gibi; ‘Ne bileyim gardaş ismine bakıp, 
Boyuna posuna cismine bakıpş Rakibine bakıp hasmına bakıp, 
Ben adam sanmıştım, adam değilmiş...’’

EKONOMİ
ENFLASYON
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GÜNDEM

Burdur Devlet Hastanesi'nin yeni binasında hayat kurtaran operasyonlar...

Burdur İl Sağlık Müdürlüğü, sosyal medya üzerinden yaptığı açıklamada Burdur Devlet Hastane-
si'nde gerçekleştirilen kalp pili (kardiak pacemaker) işlemlerinin başarıyla tamamlandığını duyurdu. 
Hastanede, kalp yetmezliği ve kalp hızında yavaşlama olan üç hastaya kalıcı pace işlemi uygulandı.

Kalp yetmezliği olan bir hastaya, ani gelişebilecek ölümcül ritim bozukluklarından korumak 
ama- cıyla tek kablolu koruyucu pace (Vvi-ICD) yerleştirildi. Kalp hızında yavaşlama ve ileti 
bozukluğu olan iki hastaya ise iki kablolu (DDD-R ve sol dal pacing) kalıcı pace işlemleri başarıy-
la uygulandı.

Operasyonlar, Burdur Devlet Hastanesi'nde görev yapan Uzm. Dr. Gökhan Sönmez ve Uzm. Dr. 
Orkun Temizer tarafından gerçekleştirildi. Burdur İl Sağlık Müdürlüğü, hastanede özellikli girişimsel 
işlemleri başarıyla sürdüren ekibe teşekkür ederek, hastalara acil şifalar diledi.

Yeni binasında fiziki anlamda pek çok imkana, yeniliğe kavuşan Burdur Devlet Hastanesi’nde başka 
illere gerek kalmadan bazı operasyonlar yapılabilir hale geldi.  

                                   HABER MERKEZİ - BURDUR YENİ GÜN MEDYA

Bucaklı Öğrencilerin Manevi 
Annesi: Büyük İyilik Hareketi!

Burdur Mehmet Akif Ersoy 
Üniversitesi (MAKÜ) Rektörü Prof. 
Dr. Hüseyin Dalgar, sosyal medya 
üzerinden yaptığı paylaşımda Bucak 
ilçesindeki öğrencilerin manevi 
annesi olarak bilinen Ayşe Teyze'nin 
öncülüğünde başlatılan yardımse-
verlik inisiyatifine dikkat çekti. 
Rektör Dalgar, Bucak Müftüsü 
İbrahim Keser ve İlahiyat Fakültesi 
öğretim üyeleri ile birlikte Ayşe 
Teyze ile bir araya geldiklerini 
belirtti.

       MAKÜ Rektörü Hüseyin Dalgar’ın
                 sosyal medya paylaşımı
Burdur Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi (MAKÜ) 

Rektörü Hüseyin Dalgar, paylaşımında; "Bucak’taki öğren-
cilerimizin manevi annesi, yardımsever gönül insanı Ayşe 
teyzemiz, Bucak Müftümüz İbrahim Keser ve İlahiyat 
Fakültesi öğretim üyelerimizle bir araya geldik. Ayşe 
teyzemizin öncülüğünde, Anadolu kadınlarının dayanış-
masıyla bir yardımseverlik inisiyatifi oluşmuş durumda. Bu 
yaşındaki enerjisi, gençlere olan güveni ve iyilik yapma 
heyecanı hepimiz için ilham verici." ifadelerine yer verdi.

Rektör Dalgar, Ayşe Teyze'nin ve arkadaşlarının bu 
gönül hareketini, ilçedeki üniversite öğrencilerinin de 
katılımıyla büyük bir iyilik hareketine dönüştürmeyi arzu 
ettiklerini vurguladı.

Bucak’ta Ayşe Teyze’nin öncülüğünde yardımseverlik hareketi

HABER MERKEZİ - BURDUR YENİ GÜN MEDYA

Ormanda Yaralı Bulundu! 
Jandarma, Kızıl Şahin’i Kurtardı!

Burdur İl Jandarma Komutanlığı'na 
bağlı Çevre, Doğa ve Hayvanları Ko- 
ruma Tim Komutanlığı, yaban hayvanla-
rının korunmasına yönelik çalışmaları 
kapsamında önemli bir kurtarma ope- 
rasyonu gerçekleştirdi.

Karamanlı ilçesi Dereköy köyü 
Çatak Boğazı mevkiinde devriye görevi 
sırasında yaralı halde bulunan bir Kızıl 
Şahin, jandarma ekiplerince fark edile-
rek muhafaza altına alındı. Sağ kana-
dından ve sol ayağından yaralanmış 

olan şahin, gerekli tedavi ve rehabilitas-
yon işlemleri için Burdur Doğa Koruma 
ve Milli Parklar İl Müdürlüğü personeline 
teslim edildi.

Burdur'da geçtiğimiz cuma günü  tarihi Ulu Camii'nde cuma namazı için toplanan vatandaşlar, namazın ardından HAMAS 
Lideri İsmail Heniyye için caminin avlusunda gıyabi cenaze namazında saf tuttu. Burdur Müftüsü Ali Hayri Çelik tarafından 
kıldırılan namazın ardından Filistinliler ve tüm şehitler için dua edildi.

‘Burdur Kudüs Platformu’ adına basın açıklaması yapan Hüseyin Büyükkeleş, İsmail Heniyye'nin 3 oğlunun ve 4 to- 
rununun da şehadet haberini alınca davasını çelik bir iradeye, acısını sabra dönüştürdüğünü belirtti. Büyükkeleş, Heniy-
ye'nin özgür Kudüs aşkını şehadetiyle ispat eden Filistin'deki binlerce mücahitten biri olduğunu ifade ederek şunları söyledi:

"Onlar, mücadele ruhunu diri tutan davalarını direnişe dönüştüren nesillere, çağlara güzel bir çağrı ve örneklik bırakan 
önderlerdir. 'Madem ölüm tek bir defa gelecek, o da neden Allah için olmasın' inancıyla Hakk'a yürüyen bu yiğidimizin, davasının 
hak olduğuna nasıl iman ediyorsak onun yasını tutarken de yaşarkenki şahitliğine tanıklık ediyor, Rabb'imizin şehadetini kabul 
etmesini niyaz ediyoruz. Tüm Filistin halkının, tüm Müslümanların başı sağ olsun."
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Burdur’un batı koridorunda yer alan Karamanlı ilçesinde, Karamanlı Belediyesi’ni 
işlettiği Aquapark tesisi yoğun ilgi görüyor. 

Sıcak yaz günlerinde bölgenin en gözde mekanlarından biri haline gelen Kara-
manlı’daki sosyal tesise ilgi büyük...

Karamanlı Belediye Başkanı Fatih Selimoğlu, sosyal medya hesabında yaptığı 
açıklamada, Aquapark'ta yapılan yeni ahşap pergolelerin hizmete girdiğini duyurdu.

Yüzme havuzunun giriş kısmına, çim alan ve bebek havuzu yanına eklenen bu 
pergoleler, gölge ve oturma alanlarını artırarak ziyaretçilerin daha rahat dinlenmesini 
sağlıyor. 

Başkan Selimoğlu, "Müşterilerimizin daha rahat dinlenmeleri için yeni alanlar oluş-
turuyoruz. Haftaya yenilikleri duyurmaya devam edeceğiz. Her şey marka ilçemiz Kara-
manlı için" dedi.

KARAMANLI’daki AQUAPARK
yoğun ilgi görüyor
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